
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 459
Vil ministeren redegøre for, hvor stor en andel af det træ, som dansk producerede møbler 
pt. er lavet af, der er dansk certificeret? Vil ministeren oplyse, hvor meget udlæg af 
statsskove som urørt skov og etablering af naturnationalparker forventes at reducere 
forsyningen af dansk produceret certificeret træproduktion? Vil ministeren redegøre for, 
hvilke konsekvenser reduktionen af dansk produceret certificeret træ forventes at få for 
dansk møbelindustri, herunder oplyse om den forventede stigning i import af certificeret 
træ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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